
Z á p i s n i c a
z prvého zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom 

dňa 23. 1. 2019

Prítomní: Mgr. Jaroslav Ciran - primátor mesta     
            Ing. Ján Michálek   - prednosta MsÚ

            PaedDr. Rastislav Púdelka - hlavný kontrolór

Prítomní poslanci (10) :   - Ing. Ivan Bzdúšek,  Ing. Silvia Čuvalová, Mgr. Simona Dodrvová,
Jozef Ďuriš, Daniela Hôlková, Branislav Kovačech, Ing. Tomáš Malek,  Ing. Juraj Nemec,
JUDr. Ingrid Vrkočová, Ing. Eva Zekucia
Neprítomná poslankyňa:  (1) - Ing. Gabriela Ciranová - ospravedlnená
Hostia:  podľa prezenčnej listiny

R O K O V A N I E 

     Na úvod rokovania prvého zasadnutia MsZ privítal primátor mesta všetkých prítomných  a
konštatoval, že zasadnutie MsZ je uznášaniaschopné, bolo prítomných 10 z 11-tich poslancov.
Oznámil čas 15.20 hod. za začatie rokovania MsZ. 
Primátor mesta oboznámil s programom, ku ktorému bol Ing. Tomášom Malkom predložený
poslanecký návrh na zmenu rokovacieho programu, a to stiahnuť z rokovania body č. 5, 6, 7.
K materiálom v bodoch 5,  6 a 7 je viac pozmeňujúcich návrhov a pripomienok zo strany
poslancov, ktoré je vhodnejšie si vydiskutovať a zapracovať na pracovnom stretnutí poslancov.
Ku zmene programu bola krátka rozprava, ktorá bola ukončená so záverom, že pokiaľ nie je
schválený nový rokovací poriadok MsZ, budú pokračovať v zmysle doterajšieho.  Primátor
mesta dal hlasovať o pôvodnom návrhu programu.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 1/2019 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za:  1                    proti: 9         zdržal sa: 0

Keďže nebol pôvodný program poslancami MsZ schválený, primátor mesta dal hlasovať o
zmene rokovacieho programu, v ktorom boli vypustené body č. 5, 6 a 7.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 2/2019 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za:  9                    proti: 0         zdržal sa: 1

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Primátor  mesta  do návrhovej  komisie  navrhol  Danielu Hôlkovú a Ing.  Evu Zekuciu,  určil
zapisovateľku Teréziu Malkovú, za overovateľov zápisnice určil Ing. Ivana Bzdúška a Ing.
Silviu Čuvalovú.

     Hoci bol návrh Rokovacieho poriadku MsZ stiahnutý z programu, p. Branislav Kovačech k
overovaniu  zápisnice  podotkol,  že  by  bolo  vhodné  zapracovať  do  nového  rokovacieho
poriadku,  aby  na  začiatku  rokovania  overovatelia  čestne  vyhlásili,  že  zápisnica  MsZ  z
ostatného zasadnutia  bola overená. Ako príklad  uviedol zasadnutie MsZ v Nitre.  Podnet dáva
preto,  aby sa nestávalo,  že sa  nezhoduje,  čo je  v  zápisnici  napísané a  čo  sa na zasadnutí
hovorilo.
Primátor  mesta   a  hlavný  kontrolór  odpovedali,  že  sa  týmto  návrhom budú  zaoberať  pri
zapracovávaní aj iných pripomienok pri tvorbe dokumentov na pracovnom stretnutí.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 3/2019 – príloha zápisnice.
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Hlasovanie: za: 10                  proti: 0         zdržal sa: 0         

3. Pripomienky a námety obyvateľov
p.   Miroslav  Nosko  sa  zaujímal,  či  sa  v  plánovaní  investičných  akcií  ráta  aj  s  úpravou
(asfaltovaním) miestnej komunikácie na začiatku Baranca, ktorá vedie k rodinným domom s.č.
172/6  a  173/4.  Taktiež  požiadal  o  úpravu cesty  Pod Vŕškami.  Bolo  by  vhodné túto  cestu
vyrovnať.
Primátor  mesta  odpovedal,  že  oprava  miestnej  komunikácie  v  Baranci  je  zahrnutá  do
investičných akcií, na nasledujúcich zastupiteľstvách bude nové zloženie MsZ opäť schvaľovať
investičné akcie, kde sa týmto podnetom budú zaoberať. Druhá cesta, o ktorej hovorí, je  lesná
cesta – zrejme zvážnica. Bude potrebné sa tam ísť pozrieť.
     P. Nosko sa zaujímal, prečo sa v Husovom parku zrezalo 7 borovíc a 1 smrek a kde je drevo
zo zrezaných stromov.
Primátor  mesta odpovedal, že o vyrezaní stromov bolo rozhodnuté ešte v máji minulého roku
za starého vedenia mesta. Obyvatelia okolitých domov sa sťažovali, že pri búrkach by im to
mohlo  poškodiť  domy.  Drevo  zo  zrezaných  stromov  je  až  do  dnešného  dňa  uložené  na
technických službách. K výrubu stromov sa vyjadril aj riaditeľ TS, ktorý spomenul, že ponuka
na odkúpenie tohto dreva bola vyhlásená aj v mestskom rozhlase.
     P. Nosko povedal, že nepočuje vyhlasovanie v mestskom rozhlase.
K  tomuto  sa  primátor  mesta  vyjadril,  že  ak  má  požiadavku  na  osadenie  reproduktora
mestského rozhlasu, treba prísť na úrad. 
    P. Nosko položil otázku,  kto platí poplatky za KO za cudzincov, ktorí sú ubytovaní v meste.
Na túto otázku o miestnom poplatku za KO odpovedala Ing.  Alena Jančia,  vedúca útvaru
financií  a  majetku  mesta.  Ak  bývajú  v  ubytovacom  zariadení,  platí  sa  na  základe
vyprodukovaného množstva odpadu, pokiaľ bývajú v rodinných domoch alebo bytoch, platí sa
poplatok na osobu, nie za popolnicu.

Ing. Ján Šuba  sa spýtal, či máme prebytok zelene a či bol daný súhlas na výrub zelene v
meste,  pretože  technické  služby  sami  od  seba  nevyrubujú,  či  bude  táto  zeleň  nahradená
nejakou novou zeleňou.
Primátor mesta vysvetlil, že nikto len tak, sám od seba, nevyrubuje zeleň, vždy je na to vydané
povolenie, ktoré podpisuje primátor. Ak sa aj pri bytovkách vyrezáva, je to  vždy z nejakého
dôvodu,  väčšinou  pri  obnovách  bytových  domov  vysoké  stromy  zavadzajú  a  musia  sa
odstrániť.  Vždy  je  vydané  rozhodnutie  a  na  základe  toho  konajú  príslušné  orgány,  ako
napríklad technické služby.  Ing. Denisa Zuščíková ozrejmila, že obyvatelia ulice Odbojárov si
dali sami žiadosť na výrub stromov z obavy ohrozenia ich domov.  Vždy po posúdení výrubu
stromov,  je návrh na nahradenie novou zeleňou. 

     K výrubu stromov v meste sa vyjadrila aj JUDr. Vrkočová. V budúcnosti sa chce venovať
tejto problematike, chce, aby si mesto vytvorilo pasport zelene, ohodnotilo jednotlivé stromy,
aký  majú  význam  nielen  po  stránke  hodnoty  majetku  mesta  (drevná  hmota),  ale  aj
spoločenského.  V zmysle spracovaného pasportu sa zamedzí zvýšenému výrubu stromov.

     Ďalej navrhol, aby mesto dalo vyrobiť príležitostnú pečiatku, kedže v máji bude 100.
výročie smrti gen. M.R. Štefánika. Je k tomu potrebný grafický návrh, ktorý by bol ochotný
urobiť p. Fedor Mikulčík, ktorý robil už niekoľko návrhov. 
Primátor mesta mu odporučil skontaktovať sa s pánom Matúšom Valihorom a všetko ohľadom
toho dohodnúť, pretože on je koordinátorom výboru, ktorý má na starosti oslavy na Bradle, a
taktiež aj inaugurácie.
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    P. Šuba spomenul, že Slovenská pošta vydá 3.5. známku v nominálnej hodntote 1,90 € v
súvislosti s légiami s Milanom Rastislavom Štefánikom. Bude  v darčekovej úprave s dvoma
kupónmi. Navrhol, či by nebolo vhodné inauguráciu tejto známky začleniť do pripravovanej
spomienky venovanej Štefánikovi, v tejto súvislosti by bolo vhodné osloviť spoločnosť Pofis.

Spomenul, že na VZ Spoločnosti MRŠ bol predstavený návrh bankovky s nulovou hodnotou.   
Motív na bankove je Bradlo a Štefánik. Distribuuje ju Národná pokladnica iba za poštovné a
balné.

     Pripomenul súdny spor mesta Brezová  s Bytovým podnikom, v ktorom sú vlastníci bytov,
ktoré spravuje OSBD Senica ako rukojemníci,  doteraz nedostali preplatky za rok 2008. V
minulom  volebnom  období  ako  jediná  kandidátka  na  primátorku  mesta  mala  vo  svojom
programe prioritu  -  ukončenie tohto súdneho sporu JUDr.  Vrkočová.  Dúfa,  že i  teraz  ako
poslankyňa sa pričiní o doriešenie sporu.
     Na záver svojich pripomienok  verí, že sa život v meste bude zlepšovať.
Primátor mesta odpovedal,  že spravodlivosť v našom štáte je taká aká je,  trvá to dlho. K
dohode medzi spoločníkmi bytových domov neprišlo,  či v budúcnosti príde, to je tažko teraz
povedať. Máme svoju právnu zástupkyňu, ktorá nás v tomto spore zastupuje. Tento spor sme
zdedili a bohužiaľ, niekto iný je za to zodpovedný, musíme s tým bojovať, ale akým smerom to
pôjde, to nikto nevie. Boli by sme najradšej, keby sme ten spor ukončili čo najskôr.  
Bolo stretnutie zo zástupcami OSBD Senica. Dohoda o vyplatení preplatkov je, ale dorieši sa
až po ukončení súdneho sporu.

PhDr. Vlasta Cigánková
Požiadala  o vysvetlenie,   že  v návrhu rokovacieho poriadku MsZ,  ktorý bol  v  úvode,  pri
schvaľovaní programu z rokovania stiahnutý, je uvedené, že je zakázané používať mobilný
telefón. 
Na otázku odpovedala spracovateľka dokumentu Ing. Karlíková, ktorá vysvetlila, že telefóny
sa  môžu  používať  na  fotografovanie,  nahrávanie,  atď.,   avšak  by  nemali  vyzváňať,   aby
nerušili priebeh rokovania. 

4. Správa o plnení uznesení MsZ
Materiál bol predložený písomne. Podrobnejšie o plnení uznesení informoval hlavný kontrolór
PaedDr. Rastislav Púdelka. Spomenul 3 uznesenia, ktoré sú momentálne nesplnené,  to prvé je
projekt cezhraničnej spolupráce, kde sa stále čaká na refundáciu zo štátneho rozpočtu. Druhé
je nesplniteľné uznesenie z roku 2017, kde noví vlastníci odstúpili od kúpnej zmluvy . Tretie
uznesenie je kúpa pozemku na rozšírenie cintorína, ktoré je zatiaľ v plnení. 
Vzhľadom k vzniknutej situácii odporučil zrušiť uznesenie č. 52/2017 z apríla 2017 v plnom
rozsahu.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 4/2019 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9                  proti: 0         zdržal sa: 1         

5.  Schválenie Zásad odmeňovania poslancov
Materiál  bol  predložený  písomne.  Hlavný  kontrolór   informoval,  že  v návrhu  Zásady
odmeňovania poslancov  bola doplnená možnosť poslanca,  zástupcu primátora,  predsedu a
člena komisie vykonávať tieto funkcie bez nároku na odmenu.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 5/2019 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                  proti: 0         zdržal sa: 0       
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6. Schválenie členov zriadených komisií MsZ uznes. č. 7/2018-ust.
Materiál bol predložený písomne.  Na úvod primátor mesta ozrejmil, že na základe návrhov
predsedov zriadených komisií boli zapracované jednotlivé mená do komisií. 

JUDr. Ingrid Vrkočová, predsedníčka  Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone
funkcií verejných činiteľov, v zmysle zákona č. 357/2004 Z.z. doplnila do komisie ďalšieho
člena p. Jozefa Ďuriša. 
    
Ing. Ivan Bzdúšek mal  výhrady k návrhu   p. Martina Poláčka za člena  Komisie výstavby,
územného  plánovania,  životného  prostredia  a  dopravy. Po  vypočutí  jeho  argumentov,
predseda komisie Ing. Juraj Nemec stiahol navrhnutého p. Poláčka za člena komisie.

P. Jozef Ďuriš predložil dva návrhy na doplnenie členov:
- do Komisie kultúry, vzdelávania, mládeže, športu a cestovného ruchu p. Pavla Blažka.  
- do  Komisie pre bývanie,  zdravotné a sociálne otázky a ochranu verejného poriadku
navrhol bývalého poslanca p. Jána Jančieho.
K obsadzovaniu členov jednotlivých komisií  sa vyjadrila  aj  JUDr. Vrkočová. Navrhla dať
možnosť – zverejniť výzvu občanom, ktorí by chceli pracovať v niektorej z komisií, aby sa
mohli  aj  sami  prihlásiť  do  komisie.  Takýto  postup  by  mohol  byť  využitý  v  prípadných
doplňujúcich voľbách do komisií.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 6/2019 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                  proti: 0         zdržal sa: 0       

7.  Delegovanie zástupcov zriaďovateľa za členov do Rady školy MŠ, ZŠ, ZUŠ, CVČ
Materiál bol predložený písomne.  Mgr. Simona Dodrvová predložila pozmeňovací návrh, a to
vymeniť v RŠ MŠ Budovateľská ulica namiesto p. Jozefa Ďuriša  Ing. Silviu Čuvalovú, v  RŠ
ZŠ  Dolné  lúky  namiesto  Ing.  Gabriely  Ciranovej  Ing.  Evu  Zekuciu.  K  pozmeňovaciemu
návrhu sa vyjadrili aj samotné kandidátky. Po krátkej rozprave k zmene členov v radách školy
bola v RŠ ZŠ vymenená Ing. Alena  Jančia za Ing. Evu Zekuciu.  

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 7/2019 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9                  proti: 0         zdržal sa: 1       

8.  Harmonogram  zasadnutí  a  program MsZ na I. polrok 2019
Materiál  bol  predložený  písomne.  Primátor  mesta  oboznámil  s  harmonogram zasadnutí  a
programom na 1. polrok.  Program vyplýva z určitých potrieb mesta, ako aj zákona, ktoré je
zastupiteľstvo povinné prerokovať. Je predbežný, v prípade potreby sa môže zmeniť, doplniť.
     K  schvaľovaniu  uznesenia  mala  výhradu  JUDr.  Ingrid  Vrkočová,  ktorá  odporučila
harmonogram a najmä program zasadnutí zobrať iba na vedomie. 
   Ing. Ivan Bzdúšek podotkol, že nevidí problém so schvaľovaním, vždy na začiatku každého
rokovania sa program musí schváliť. Harmonogramy zasadnutí sa robia v predstihu, aby sa
včas  pripravili  materiály.  Pokiaľ  nastane  nepredvídaná situácia,  na  termíne  a  programe sa
poslanci vedia dohodnúť.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 8/2019 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8                  proti: 0         zdržal sa: 2       

9.  Splnomocnenie primátora mesta rozhodovať o zmenách rozpočtu mesta
Materiál bol predložený písomne. Primátor mesta informoval, že takéto splnomocnenie bolo
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uznesením odsúhlasené už v predchádzajúcich obdobiach, je naďalej platné, avšak návrh je
predložený novému poslaneckému zboru a pre nového primátora. 
Ing.  Alena  Jančia  vysvetlila  využitie  tejto  právomoci  primátora.  Ide  o  operatívne  úpravy
rozpočtu mesta primátorom v rozsahu určenom zastupiteľstvom.
Ing. Ivan Bzdúšek doplnil, že zmeny v rozpočte vykonané v zmysle tohto splnomocnenia sa
predkladajú na zasadnutie MsZ, ktoré ich berie na vedomie.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 9/2019 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                  proti: 0         zdržal sa: 0       

10.  Predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku z Programu
Interreg V-A SR-ČR na projekt Vyhliadka z Bradla
Materiál bol predložený písomne. Na úvod primátor mesta k predloženiu žiadosti o NFP na
uvedený projekt informoval, že  ide o malý projekt, ktorým očakávame zatraktívnenie mohyly
a areálu Bradla,  kde budú osadené 2 ďalekohľady. Celkový rozpočet projektu je 9 396,36
EUR,  spoluúčasť mesta je 5%. 
Bc.  Peter  Barták,  zastrešovateľ  projektu,  vysvetlil  umiestnenie  ďalekohľadov.  Na  Krajský
pamiatkový úrad  v  Trenčíne  bol  zaslaný  návrh  na   osadenie  ďalekohľadov,  ktoré  by  boli
umiestnené priamo na mohyle, a to na dve strany. Tento návrh bol KPÚ zamietnutý, preto po
obhliadke terénu boli vybraté najvhodnejšie miesta, ktoré sú v podkladoch. Aj keď sú tam
nejaké  stromy,  prihliada  sa  na  plánovaný  výrub  stromov.  Ďalekohľady  budú  osadené   na
betónovom podstavci vo výške cca 1,5 m.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 10/2019 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                  proti: 0         zdržal sa: 0       

11. Rôzne
Primátor mesta informoval:

11.1 predstavil nového prednostu MsÚ Ing. Jána Michálka, ktorý nastúpil do funkcie v januári
2019,

11.2 o  prípravách  osláv  na  Bradle  k  100.  výročiu  smrti  gen.  M.R.  Štefánika,  o  zriadení
prípravného  výboru,  ktorý  bude  riešiť  jednotlivé  body  programu  a  sprievodné  akcie,
koordinátorom je Matúš Valihora.  Mesto zaslalo pozývací list do družobného mesta Paulhan,
zástupcovia mesta sa zúčastnili rokovania na ŽSR ohľadom  príležitostného vlaku 4.5.2019,
na  99%  bude  aj  legiovlak.  Na  Trnavskom  samosprávnom  kraji  sa  uskutoční  rokovanie
ohľadom sezónneho vlaku, ktorý by pravidelne premával každú sobotu od 15.6. do 15.9.  , čo
je približne 13-krát,  máme prisľúbené financie na túto dopravu.  Zúčastnil sa aj rokovania na
Trenčianskom samosprávnom kraji s predsedom Baškom, ktorý taktiež prisľúbil dotáciu na
túto dopravu,

11.3 mesto komunikuje  s Úradom vlády a Ministerstvom kultúry ohľadom opravy strážnice,
info centra, odlesnenia a vytvorenia nových parkovacích miest na Bradle,

11.4 zúčastnil  sa  stretnutia  s  predsedom  TSK  aj  ohľadom  budovy  bývalého  učilišťa,  ich
prebytočného  nevyužitého  majetku,  ktorý  nám  ponúkajú  za  výmenu  pozemkov  pod
komunikáciami II.  a III.  tr.,  za náklady v hodnote cca 20 tis,  čo je suma za vypracovanie
znaleckého posudku a geometrického plánu. Tým by mesto túto budovu získalo do majektu
mesta a potom by sa rozhodovalo o jeho využití.
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     K podanej informácii ohľadom získania býv. SOU do majetku mesta sa rozprúdila diskusia.
Ing. Eva Zekucia sa vyjadrila, že prvoradý by mal byť účel, až potom získať objekt do majetku
mesta.
     Ing. Ivan Bzdúšek sa vyjadril, že ide o majetok, ktorý má určitú hodnotu. TSK sa  bude
snažiť budovu predať. Možnosti na využitie budovy sú rôzne: sprevádzkovať športovú halu, v
časti zriadiť penzión pre dôchodcov,  ďalšia časť by mohla slúžiť na hotelové účely, možnosť
odpredať,  možností  využitia je viac.  Spomenul,  že na podporu opätovného zriadenia školy
bolo založené občianske združenie (OZ), ktorého iniciátorom bol bývalý riad. školy p. Štefan
Vičík. OZ podniklo niekoľko aktivít na túto podporu, no zo strany mesta nebola iniciatíva. 

P. Branislav Kovačech poukázal, že v prvom rade by malo mesto riešiť svoj majetok - Hornú
školu a bývalú jedáleň pri ZŠ na Dolných lúkach, ktoré sa nevyužívajú a chátrajú, hoci bol už
odsúhlasený  nejaký  zámer.   Ak  by  ministerstvo  školstva  zabezpečilo  a  zaručilo  obnovu
učilišťa, nemá námietku, aby objekt prešiel do majektu mesta. Nemáme zatiaľ podnikateľský
zámer čo s objektom.

P. Jozef Ďuriš nesúhlasil s cenou ponukou 20 tis. € za vypracovanie znaleckého posudku a GP.
Výmena majetku by mala byť 1:1.  Odporučil mestu uskutočniť panelovú diskusiu.

11.5 o požiadavke výmeny hasičského veliteľského vozidla  (Škoda Felicia). Autu končí STK.
Majú vyhliadnuté terénne auto NISSAN v hodnote 13 900,- €. Okrem toho spomenul, že aj
vozový park na MsÚ a MsP je zastaralý. Postupne by malo prísť k výmene ostatných áut. Hoci
nie je táto investícia pre hasičský zbor v rozpočte, treba hľadať spôsob financovania nákupu
vozidla.  Taktiež na TS by potrebovali na nové vozidlo Manitou, ktoré je bez nadstavby málo
využívané -  zakúpiť lyžicu a závesný kôš na práce vo výškach.
JUDr.  Vrkočová  navrhla,  že  bolo  by  vhodné,  ak  budú  poslanci  rozhodovať  o  takýchto
investíciách, vopred podať  informácie v dôvodových správach o zaťažení rozpočtu.

11.6 o  poruche  verejného  osvetlenia  (VO)  na  Družstevnej  ulici  a  potrebe  výmeny  17  ks
rozvádzačov.  Minulý rok sa čiastočne vymenilo ledkové osvetlenie za vyše 100 tis. €. V zlom
technickom stave sú však aj jednotlivé sídliská. Bolo by vhodné  po tejto výmene osvetlenia
prehodnotiť  znovu  audit.  Firma  Ecology,  ktorá  audit  urobila,  navrhuje  urobiť  kalkulácie
jednotlivých sídlisk na výmenu rozvádzačov, stĺpov, rozvodov a postupne potom vymieňať. 

12. Interpelácie poslancov
p. Branislav Kovačech kriticky poukázal na adresu primátora, že  sa v TVB vyjadril, že na
obsadenie postu prednostu MsÚ bude vyhlásené výberové konanie, no  toto vyhlásené nebolo,
a  hoci  je  obsadenie  tejto  funkcie  v  kompetencii  primátora,  nebolo  to  vhodné.  Malo  sa
výberové konanie urobiť.
     Opäť  zopakoval  návrh,  v  ktorom odporučil  na  začiatku  rokovania,  aby overovatelia
vyhlásili,  že zápisnica bola overovateľmi overená,  aby sa nestávalo to, že iné je povedané a
iné  v  zápisnici  zapísané  a  porovnal  citáciu  primátora  o  kreácii  mestskej  rady a  údaje  zo
zápisnice MsZ. 
     Spýtal sa primátora mesta, aké vyvodí dôsledky voči riaditeľovi Mestských lesov ohľadom
betónových šácht vo Dvoloch, ktoré boli zakopané v rozpore s projektom.  Šachty stáli nejaké
peniaze -  ich zakopanie a teraz sa idú vykopať. Je to majetok mesta, ktorý má nejakú hodnotu
a myslí si, že v spoločnosti je zlé hospodárenie s majetkom mesta.
     Na riaditeľa TS mal otázku, čo bude s kalovými jamami. Mesto ich  vymenilo za lukratívne
pozemky, má informáciu, že na túto  skládku vozia odpad v neskorších hodinách, a tiež odpad
z Myjavy. Spýtal sa, kto má od skládky kľúče.
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Spomenul, že v predchádzajúcom volebnom období, na začiatku, zobrala primátorka mesta
poslancov na obhliadku objektov vo vlastníctve mesta (horná škola,  ZUŠ, mestské lesy) a
všetko  ostatné,  čo  patrí  do  majetku  mesta.  Keďže  je  v  tomto  zastupiteľstve  dosť  nových
poslancov, navrhol zorganizovať takúto obhliadku aj pre nich.
     
Povedal,  že  ho  zaujalo  zo  zastupiteľstva  v  Nitre,  kde  prijali  poslanci  uznesenie,  resp.
rozhodnutie, volá sa to Zlatá pokladnica, kde si vytipovali budovy a niektoré majetky, že sa
nepredajú  a spýtal sa, či by sme neprijali aj my takéto uznesenie.

Zaujal  ho  spomenutý  výrub stromov,  aké  dalo  mesto  vyjadrenie  a   na  Ing.  Zuščíkovú  sa
obrátil, že pred 8 rokmi obyvatelia na Štúrovej ulici dali na úrad žiadosť ohľadom lipy, ktorá
zasahovala až  do elektrických drôtov a  bola veľká. Spomenul, že ešte za pracovníčky ŽP
Kubovej, tam bola firma zo Zvolena, ktorá dala návrh, ako sa má  lipa ošetriť a doteraz sa s
lipou nič nerobilo. 
Ing.  Zuščíková  mu  na  ošetrenie  lipy  odovedala,  že  lipa  bola  na  základe  vypracovaného
posudku  firmou  Kozel  ošetrená,  spravili  na  nej  vetvenie,  kotvenie,  ako  aj  orez  všetkých
poškodených a ohrozujúcich drevín. Táto úprava bola dosť finančne náročná.
Pán Kovačch sa ešte vyjadril, že lipa je ešte dosť veľká, obyvateľom lístie a kvety upchávajú
ríny,  mohlo by sa opäť s ňou niečo robiť.  Spomenul ešte stromy na Dolných lúkach, že treba
ešte zrezať jaseň.  Citoval zákon č. 543/2002 Z.z.  o ochrane prírody a krajiny , ktorým v
paragrafe 47 vo veci  môžu poslanci obmedziť  výrub , ak je v rozpore s požiadavkami na
ochranu drevín, chránených druhov.  Spomenul výrub lesa na Vŕškoch.  Aj keď robíme výrub
len na 40%, mali by sme sa zamyslieť nad obmedzením výrubu. 

JUDr. Ingrid Vrkočová sa zaujímala,  či  mesto reaguje na výzvy, ktoré boli  vyhlásené  v
decembri  rôznymi ministerstvami a posledný termín na podanie žiadostí je do konca marca,
či sa mesto bude uchádzať o nejaké projekty a granty. 
Primátor  mesta  odpovedal,  že  mesto  sa  zapojilo  do  mikroprojektov,  projekt  na  kamerový
systém, grant COOP Jednota,  obnovenie multifunkčného ihriska.  Výzvy  mesto sleduje.

Ing. Ivan Bzdúšek sa vyjadril k výrubu v mestských lesoch. Hoci zákon povoľuje holorub,
nad 3 až 5 ha, v našom prípade je to menej, no ťažba by mala byť šetrnejšia. Poprosil, aby sa
tejto  problematike  venovala pozornosť a  obmedziť  ťažbu aj  za  cenu zníženého príjmu do
rozpočtu mesta.
     Spomenul, že bol informovaný Ing. Ciranovou, že na jednej predvolebnej kampani v ND
Štefánikovom vystúpil  nejaký pán z Myjavy -  p.  Bartoš,  že  mesto mu dlhuje 20 tis.€ za
výstavbu školy, čo je nezmysel, pretože mesto s ním zmluvu nemalo,  mesto nikomu nedlhuje.
Ing. Alena Jančia potvrdila, že mesto s uvedeným pánom nemalo podpísanú žiadnu zmluvu,
táto stavebná firma zrejme robila subdodávateľsky pre nejakého dodávateľa, ktorý mal zmluvu
s mestom. Dodávateľovi stavby bolo vyplatené všetko.

Zaujal kritický postoj k vyhlásenej televíznej súťaži Naj Slovák a nepáči sa mu, že vedľa
bojovníka za demokraciu M.R.Štefánika je normalizátor G. Husák. Ide o zneváženie Štefánika.
Poprosil,  v  mene  mesta   a  Spoločnosti  MRŠ,  aby  sme  dali  námietku  organizátorovi,  aby
Gustáva Husáka stiahli z nominácie. 

p. Jozef Ďuriš sa vyslovil, že na pracovnom stretnutí poslancov,  okrem iného  navrhne, aby
sa riešili pripomienky, podnety  a interpelácie poslancov z rokovaní MsZ,  a "nevyšumeli".
Aby sa nestávalo,  ako v ostatnom volebnom období,  že poslanci  nedostanú žiadnu spätnú
väzbu.  Bude  navrhovať  riešenie  formou  uznesenia,  kde  bude  uvedené,  kto  je  za  to
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zodpovedný, termín plnenia a plnenie bude vyhodnocovať hlavný kontrolór. 
Primátor mesta odpovedal, že pripomienky budú aj s prednostom riešiť. Budú bývať porady,
ktoré už prednosta každý týždeň má, s primátorom budú každé dva týždne a úlohy budeme
sledovať. 
Spomenul, že je prijaté VZN o pyrotechnike, spýtal sa či mestská  polícia zasiahla v prípade
porušenia.

Zaujímal sa čo sa bude robiť so starou  jedálňou pri ZŠ, či  sa bude sanovať alebo asanovať.

Kriticky  sa  vyjadril  k  odhŕňaniu  snehu  pri  Tescu.  Poznamenal,  že  odkedy  nie  je  mesto
vlastníkom tohto pozemku,  vzniká tento problém. Mesto by malo komunikovať s majiteľom
objektu a skonštatoval, že mesto sa nemá zbaviť zodpovednosti. 
Primátor a prednosta MsÚ  vysvetlili, že  sa tomuto problému venovali.  Prednosta odpovedal,
že nieje pravda čo hovorí, okamžite  komunikoval  s riaditeľom technických služieb, taktiež s
vedúcou prevádzky drogérie Teta a vzniknutú situáciu riešil.

Ing. Juraj Nemec  upozornil na neaktuálnosť našej webovej stránky, kde  primátor figuruje
ako referent výstavby. Požiadal o  zmenu telefónneho čísla v kontaktoch. Súhlasil s návrhom
obhliadky objektov  vo vlastníctve mesta novými poslancami. 
Zaujímal sa,  či sa niekto prihlásil na zverejnený inzerát na obsadenie funkcie referenta na
útvare výstavby.

Ing.  Silvia  Čuvalová  mala  otázku  na  prednostu,  že  spomínal,  že  sa  plánuje  vybudovať
oddelenie regionálneho rozvoja, či bolo už výberové konanie na obsadenie tohto miesta.
Prednosta na jej otázku reagoval, že robia sa analýzy, napr. útvar prednostu zahŕňa viaceré
referáty, efektívnosť nie je dobrá, je to nesúrodé.  Treba jednotlivé oddelenia nastaviť inak,
aby sa vytvoril tím, ktorý bude efektívne pracovať. Zatiaľ je všetko rozpracované. Momentálne
prebieha výberové konanie na útvare výstavby.
 
Upozornila, že na cyklochodníku do Košarísk bol spadnutý strom, preto by chcela vedieť, do
akej miery sa kontroluje prejazdnosť cyklochodníka. 
Primátor a riaditeľ TS odpovedali, že strom už odstránili. 

Požiadala o odstránenie vianočného osvetlenia (reťaze) zo stromov na námestí. 
Riaditeľ TS  odpovedal, že na námestí bude vianočné osvetlenie  odstránené. Uvažuje, že popri
hlavnej ceste bude vianočné osvetlenie iba vypnuté. 

Uviedla,  že v harmonograme na prvý polrok je 27.2.2019 schvaľovanie dotácií  z rozpočtu
mesta.   P.  Klandúchová,  členka  Považskej  sokolskej  župy  spomenula,  že  musia  uhradiť
členský príspevok do nejakého termínu a schvaľovanie dotácií je vo februári, či bude do tohto
času nejaký výstup z rokovania.

Spýtala sa na úpravu povrchu cesty do tehelne, ktorá bola navrhnutá už v júni 2018.
Primátor mesta odpovedal,  že keď sa budú robiť  chodníky na Dolných lúkach, sfrézovaný
materiál sa použije na vyrovnanie tejto cesty.

Taktiež sa zaujímala, že v júli 2018 bola zverejnená informácia, že sa hľadá stavebná firma na
opravu schodov k jednotlivým trom vchodom a pri dome služieb, ktoré sú v katastrofálnom
stave, či sa oslovia ďalšie firmy. 
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Odpovedala Ing. Zuščíková, že aj napriek  opakovanému oznamu a komunikácii s oslovenými
stavebnými firmami a živnostníkmi,  nebol záujem,  ale opäť sa budeme problému venovať. 

P. Branislav Kovačech mal ešte požiadavku, že keď sa bude tvoriť Štatút mesta, či by sa
nedalo poslancom vstupovať do mestských lesov aj svojimi autami. Preveroval si to,  nie je
problém, aj keď je tam ochranné pásmo 2. stupňa. V Trenčíne, na ochrane sa dá vybaviť toto
povolenie - výnimka, aby mohli poslanci občas chodiť na kontrolu.

Ing. Eva Zekucia kladne zhodnotila priebeh rokovania.  Hoci sú rôzne názory, jeden druhého
navzájom počúva a diskutuje sa. Spomenula,  že v minulom volebnom období  boli prijaté
uznesenia a návrhy, z ktorých však neboli niektoré zrealizované. Aby sa zastupiteľstvo opäť
nezaoberalo už s prijatými závermi, požiadala o zosumarizovanie takýchto vecí,  o ktorých sa
už jednalo. 

  Týmto bol program prvého MsZ prerokovaný, primátor mesta poďakoval za účasť a aktivitu
poslancom MsZ a oznámil čas 18.05 hod. za skončenie zasadnutia MsZ.

Zapisovateľka: Terézia Malková

Overovatelia zápisnice:  Ing. Ivan Bzdúšek

                                        Ing. Silvia Čuvalová

                                      

Mgr. Jaroslav  C i r a n Ing. Ján M i ch á l e k 
   primátor mesta                      prednosta MsÚ
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Uznesenia  MsZ v  Brezovej pod Bradlom dňa  23. 1. 2019

Uznesenie č. 1/2019
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh programu MsZ Brezová pod Bradlom dňa 23.1.2019

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ
5. Schválenie Štatútu mesta Brezová pod Bradlom
6. Schválenie Rokovacieho poriadku MsZ
7. Schválenie Rokovacieho poriadku komisií MsZ
8. Schválenie Zásady odmeňovania poslancov
9. Schválenie členov zriadených komisií MsZ uznes. č. 7/2018-ust.
10. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa za členov do Rady školy MŠ, ZŠ, ZUŠ, CVČ  
11. Harmonogram  zasadnutí  a  program MsZ na I. polrok 2019
12. Splnomocneníe primátora mesta rozhodovať o zmenách rozpočtu mesta
13. Predloženie  žiadosti  o poskytnutie  nenávratného  finančného  príspevku  z Programu

Interreg V-A SR-ČR na projekt Vyhliadka z Bradla
14. Rôzne
15. Interpelácie poslancov
16. Záver

II. schvaľuje
program MsZ Brezová pod Bradlom. 

Počet prítomných poslancov: 10
za: 1
Branislav Kovačech
proti: 9
Ing.  Ivan  Bzdúšek,  Ing.  Silvia  Čuvalová,  Mgr.  Simona  Dodrvová,  Jozef  Ďuriš,  Daniela
Hôlková, Ing. Tomáš Malek,  Ing. Juraj Nemec,  JUDr. Ingrid Vrkočová, Ing. Eva Zekucia
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 2/2019
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo
poslanecký návrh vypustiť z predloženého programu MsZ bod č. 5, 6, a 7
II. schvaľuje
upravený program (vypustené body 5, 6 a 7) MsZ. 

Počet prítomných poslancov: 10
za: 9
Ing.  Ivan  Bzdúšek,  Ing.  Silvia  Čuvalová,  Mgr.  Simona  Dodrvová,  Jozef  Ďuriš,  Daniela
Hôlková, Ing. Tomáš Malek,  Ing. Juraj Nemec,  JUDr. Ingrid Vrkočová, Ing. Eva Zekucia
proti: 0
zdržal sa: 1
Branislav Kovačech
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Uznesenie č. 3/2019
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. volí
návrhovú komisiu: Daniela Hôlková, Ing. Eva Zekucia
II. určuje
zapisovateľku: Terézia Malková
overovateľov zápisnice: Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Silvia Čuvalová
 
Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Ing.  Ivan  Bzdúšek,   Ing.  Silvia  Čuvalová,  Mgr.  Simona  Dodrvová,  Jozef  Ďuriš,  Daniela
Hôlková, Branislav Kovačech, Ing. Tomáš Malek,  Ing. Juraj Nemec,  JUDr. Ingrid Vrkočová,
Ing. Eva Zekucia
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 4/2019
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
Správu o plnení uznesení MsZ
II. ruší uznesenie č. 52/2017 v plnom rozsahu 
III. berie na vedomie
Správu o plnení uznesení MsZ.
 
Počet prítomných poslancov: 10
za:  9
Ing.  Ivan  Bzdúšek,   Ing.  Silvia  Čuvalová,  Mgr.  Simona  Dodrvová,  Jozef  Ďuriš,  Daniela
Hôlková, Branislav Kovačech, Ing. Tomáš Malek,  Ing. Juraj Nemec,  Ing. Eva Zekucia
proti: 0
zdržal sa: 1
JUDr. Ingrid Vrkočová

Uznesenie č. 5/2019
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh Zásad odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom
II. schvaľuje
Zásady odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom.

Počet prítomných poslancov: 10
za:  10
Ing.  Ivan  Bzdúšek,   Ing.  Silvia  Čuvalová,  Mgr.  Simona  Dodrvová,  Jozef  Ďuriš,  Daniela
Hôlková, Branislav Kovačech, Ing. Tomáš Malek,  Ing. Juraj Nemec,  JUDr. Ingrid Vrkočová,
Ing. Eva Zekucia
proti: 0
zdržal sa: 0
Uznesenie č. 6/2019
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Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrhy predsedov komisií MsZ zriadených uznesením č. 7/2018 – ust. zo dňa 5.12.2018 za
členov komisií
II. volí
do Komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie členov:
Ing. Ivana Bzdúška, Ing. Tomáša Malka, Mgr. Ivana Kraica, Ing. Branislava Dodrva, Ing. Janu
Krajčírovú

do Komisie výstavby, územného plánovania, životného prostredia a dopravy členov:
Ing. Arch. Miroslava Michalicu, Ivana Minárčiného,  Bc. Dušana Marka, Ing. Tomáša Malka,
Ing. Mareka Kocána

do Komisie kultúry, vzdelávania, mládeže, športu a cestovného ruchu členov:
Mgr. Simonu Dodrvovú, Mgr. Mária Dugu, Mgr. Elišku Reptovú, Danielu Hôlkovú, Mgr. 
Pavla Michaličku, Mgr. Mariku Závodnú

do Komisie pre bývanie, zdravotné a sociálne otázky a ochranu verejného poriadku 
členov:
Ing. Antona Boháča, MUDr. Pavla Talla, Mgr. Maroša Sadáka, Jána Trnavského, Ing. Miloša 
Kmenta, Annu Čentešovú

do Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných činiteľov členov:
Ing. Gabrielu Ciranovú, Branislava Kovačecha, Jozefa Ďuriša

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Ing.  Ivan  Bzdúšek,   Ing.  Silvia  Čuvalová,  Mgr.  Simona  Dodrvová,  Jozef  Ďuriš,  Daniela
Hôlková, Branislav Kovačech, Ing. Tomáš Malek,  Ing. Juraj Nemec,  JUDr. Ingrid Vrkočová,
Ing. Eva Zekucia
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 7/2019
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh zástupcov zriaďovateľa do školských rád :

Rada školy  MŠ Budovateľská ul.  (1 zástupca)  - Ing. Silvia Čuvalová
Rada školy MŠ  Sídl. D. Jurkoviča (1 zástupca)  - Ing. Gabriela Ciranová
Rada školy ZŠ Dolné lúky  ( 4 zástupcovia)  -  Ing. Eva Zekucia, Ing. Silvia Čuvalová,       
                                                                           Ing. Ján Michálek, Ing. Gabriela Ciranová

Rada školy ZUŠ ( 2 zástupcovia)   - Ing. Eva Zekucia, Mgr. Simona Dodrvová
Rada školy CVČ  (1 zástupca)       -  Ing. Gabriela Plačková

II. volí
zástupcov zriaďovateľa do školských rád: 

Rada školy  MŠ Budovateľská ul.  -  Ing. Silvia Čuvalová
Rada školy MŠ  Sídl. D. Jurkoviča  -  Ing. Gabriela Ciranová
Rada školy ZŠ Dolné lúky     -  Ing. Eva Zekucia, Ing. Silvia Čuvalová, 
    Ing. Ján Michálek, Ing. Gabriela Ciranová
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Rada školy ZUŠ -  Ing. Eva Zekucia, Mgr. Simona Dodrvová
Rada školy CVČ             -  Ing. Gabriela Plačková

Počet prítomných poslancov: 10
za:  9
Ing.  Ivan  Bzdúšek,   Ing.  Silvia  Čuvalová,  Mgr.  Simona  Dodrvová,  Jozef  Ďuriš,  Daniela
Hôlková, Branislav Kovačech, Ing. Tomáš Malek,  Ing. Juraj Nemec,  JUDr. Ingrid Vrkočová
proti: 0
zdržal sa: 1
Ing. Eva Zekucia

Uznesenie č. 8/2019  
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo
návrh Harmonogramu zasadnutí a program MsZ na I. polrok 2019
II. schvaľuje
Harmonogram zasadnutí a program MsZ na I. polrok 2019.

Počet prítomných poslancov: 10
za:  8
Ing. Ivan Bzdúšek,  Ing. Silvia Čuvalová, Mgr. Simona Dodrvová, Daniela Hôlková, Branislav
Kovačech, Ing. Tomáš Malek,  Ing. Juraj Nemec,  Ing. Eva Zekucia
proti: 0
zdržal sa: 2
Jozef Ďuriš,  JUDr. Ingrid Vrkočová,

Uznesenie č.  9/2019   
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo
návrh na splnomocnenie primátora mesta vykonávať zmeny rozpočtu mesta v určenom 
rozsahu
II. splnomocňuje
na základe § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších
predpisov  primátora  mesta  rozhodovať  o  zmenách  rozpočtu  do  výšky  10  % schváleného
rozpočtu v príslušnom rozpočtovom roku, okrem rozpočtovej podpoložky 642012 – Transfery
jednotlivcom  na  odstupné  vyplatené  podľa  §  76  ods.  7  Zákonníka  práce.  O  vykonaných
zmenách bude informovať vždy na najbližšom rokovaní mestského zastupiteľstva.

Počet prítomných poslancov: 10
za:  10
Ing.  Ivan  Bzdúšek,   Ing.  Silvia  Čuvalová,  Mgr.  Simona  Dodrvová,  Jozef  Ďuriš,  Daniela
Hôlková, Branislav Kovačech, Ing. Tomáš Malek,  Ing. Juraj Nemec,  JUDr. Ingrid Vrkočová,
Ing. Eva Zekucia
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 10/2019   
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo
predloženie  žiadosti  o poskytnutie  nenávratného  finančného  príspevku  pre  malé  projekty
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v rámci Fondu malých projektov a Programu Interreg V-A SR-ČR 2014-2020, Prioritná os: 2
Kvalitné  životné  prostredie,  Investičná  priorita:  3.  Zachovania,  ochrana,  podpora  a rozvoj
prírodného  a kultúrneho  dedičstva,  Konkrétny  cieľ:  2.1  Zvýšenie  atraktívnosti  kultúrneho
a prírodného  dedičstva  pre  obyvateľov a návštevníkov  cezhraničného  regiónu,  Kód výzvy:
2/FMP/6c/I,N  na realizáciu projektu Vyhliadka z Bradla;
II. schvaľuje 
A.  predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku pre malé projekty
v rámci Fondu malých projektov a Programu Interreg V-A SR-ČR 2014-2020, Prioritná os: 2
Kvalitné  životné  prostredie,  Investičná  priorita:  3.  Zachovania,  ochrana,  podpora  a rozvoj
prírodného  a kultúrneho  dedičstva,  Konkrétny  cieľ:  2.1  Zvýšenie  atraktívnosti  kultúrneho
a prírodného  dedičstva  pre  obyvateľov a návštevníkov  cezhraničného  regiónu,  Kód výzvy:
2/FMP/6c/I,N  na realizáciu projektu Vyhliadka z Bradla;
B. zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP;
C. zabezpečenie  spolufinancovania  v súlade  s podmienkami  poskytnutia  pomoci  vo  výške
maximálneho celkového spolufinancovania 469,83 EUR s DPH z vlastných zdrojov rozpočtu
Mesta Brezová pod Bradlom, čo predstavuje 5% z celkových oprávnených výdavkov projektu.

Počet prítomných poslancov: 10
Za: 10
Ing.  Ivan  Bzdúšek,   Ing.  Silvia  Čuvalová,  Mgr.  Simona  Dodrvová,  Jozef  Ďuriš,  Daniela
Hôlková, Branislav Kovačech, Ing. Tomáš Malek,  Ing. Juraj Nemec,  JUDr. Ingrid Vrkočová,
Ing. Eva Zekucia
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Mgr. Jaroslav   C i r a n 
     primátor mesta
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